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Actual por taveu d'ICV.-EUiA a l'Ajuntament de Lloret, Javier

Rodr�guez Pacios torna a ser el cap de llista del seu par tit, despr�s

que ning� m�s es present�s a les prim�ries que es van organitzar

Gaireb� elegit a la b�lgara, es podria dir.

Hi va haver unes prim�ries en les quals es podia presentar tothom,

i no va ser f ins el darrer dia que no em vaig presentar, en veure que

ning� m�s ho feia. Jo volia donar pas a gent nova, jove. Despr�s

l'assemblea em va donar el seu supor t un�nime. Per tant ha sigut un

proc�s molt ober t, no nom�s pel que fa a la candidatura, tamb� en

confeccionar el programa tothom va poder opinar.

El turisme benef icia o perjudica Lloret?

�s el que tenim. Lloret no ha tingut mai un turisme de luxe, m�s aviat proletari i treballador.

I els russos qu�?

De russos n'hi ha un parell de milionaris, la resta s�n com tothom.

No em digui que a un candidat d'ICV li sembla malament el turisme de classe treballadora.

�s el nostre turisme i l'hem de cuidar, per� hem de posar unes regles del joc. A Lloret mai no s'ha volgut entrar a

fons en aquest tema, perqu� a un sector de l'oci nocturn ja li va b� tal com est�. A m�s, haur�em d'obrir-nos a

m�s tipus de turisme, com el cultural i el de muntanya, que estan sense explotar.

I els ve�ns?

Els ve�ns han de poder dir com volen regular el turisme, el problema �s que no se'ls donen eines de par ticipaci�.

Com seria un govern d'ICV?

Mirar�em de cobrir les necessitats b�siques de tothom. No volem ning� que passi gana ni ning� que passi fred.

Tampoc cap persona sense sostre i cap habitatge sense persones, prou desnonaments. La pol�tica municipal

seria m�s par ticipativa i transparent. Crear�em tamb� una regidoria de relacions laborals, la nostra prioritat s�n

els treballadors. Un exemple pen�s �s que els darrers anys han augmentat les pernoctacions als hotels, per� els

llocs de treball han baixat un 16%.

Quina cr�tica faria a l'actual equip de govern?

Falta de lideratge. Sense entrar a discutir si dreta o esquerra, no ha sabut mostrar cap on anava.

Fer arribar l'autopista a Lloret?

En absolut, no resol els problemes de mobilitat. El que cal �s desdoblar la carretera Lloret-Blanes. Per� CiU ha

de pagar els favors a Aber tis, i assegurar-se despr�s cadires al seu consell d'administraci�.
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